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Ad 1. 

 

Pan Janusz Kwiecień - Przewodniczący Rady Gminy otworzył w dniu 30 grudnia 

2014 roku obrady IV sesji Rady Gminy w Dobryszycach, przywitał Pana Jerzego Kaczmarka 

– Wicedyrektora Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Łodzi, Radnego Powiatu 

Radomszczańskiego, Panią Małgorzatę Dzwonek - Wójt Gminy, Panią Marzennę Stawczyk – 

Sekretarz Gminy, Panią Małgorzatę Szewczyk – Skarbnik Gminy, Radnych Rady Gminy, 

Dyrektorów szkół, sołtysów oraz pozostałe osoby obecne na dzisiejszej sesji.                                    

Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia. 

 

Porządek obrad IV sesji Rady Gminy został przyjęty po przegłosowaniu                               

– 15 głosów za 

    

 Na podstawie podpisanej listy obecności Pan Janusz Kwiecień  - Przewodniczący 

Rady Gminy stwierdził, że w IV Sesji Rady Gminy uczestniczy 15 Radnych, co stanowi 

kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować uchwały. 

 

Ad 2.  

 Protokół z I sesji Rady Gminy z dnia 01 grudnia 2014 r., protokół z II sesji Rady 

Gminy z dnia 04 grudnia 2014 r., protokół z III sesji Rady Gminy z dnia 09 grudnia 2014 r. 

zostały przyjęte bez odczytywania po przegłosowaniu – 13 głosów za, 2 głosy wstrzymujące. 

 

Ad.3.  

 Przed podjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2014 rok                       

Pani Małgorzata Szewczyk – Skarbnik Gminy udzieliła następujących wyjaśnień w tym 

zakresie:  

1)W planie dochodów zmiany dotyczą: 

a) We „Wpływach z różnych opłat w urzędzie gminy” zmniejszenie o 2.400 zł z uwagi na 

analizę wykonania planu, który nie zostanie zrealizowany w stosunku do założeń.   

b) W „Podatku od nieruchomości” zmniejszenie o 5.700 zł i przesunięcie tej kwoty do 

„Podatku rolnego”. 

c) We „Wpływach ze sprzedaży składników majątkowych” zwiększenie o 1.236 zł z tytułu 

sprzedaży na złom pieca c.o. z Urzędu Gminy. 
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d) W „Szkołach podstawowych” zwiększenie o 800 zł z tytułu najmu w szkole podstawowej           

w Bloku Dobryszyce.  

c) W „Gimnazjum” zwiększenie o 400 zł z tytułu najmu hali sportowej. 

d) W „Stołówkach szkolnych i przedszkolnych” zwiększenie o 15.000 zł, są to wpływy                               

z wpłat za żywienie uczniów.   

e) W „Pomocy społecznej” przesunięcie kwoty 4.400 zł pomiędzy paragrafami, dotyczy to  

zwrotu pobranego świadczenia rodzinnego z lat ubiegłych w związku z ubieganiem się                       

o świadczenie zagranicą.     

2) W planie wydatków zmiany dotyczą: 

a) W „Infrastrukturze wodociągowej i sanitacyjnej wsi” zmniejszenie o 2.000 zł w związku                 

z zakończeniem budowy wodociągu oraz w „Dostarczaniu wody” zmniejszenie o 3.000 zł            

z tytułu zakupu kosiarki z osprzętem. Środki te zostają przesunięte na budowę oświetlenia 

ulicznego – 3.000 zł i budowę siłowni zewnętrznej w Bloku Dobryszyce – 2.000 zł.  

b) W „Dostarczaniu wody’  zmniejszenie o 5.000 zł w wynagrodzeniach. 

c) W „Gospodarce mieszkaniowej” zmniejszenie o 4.000 zł. 

d) W „Radach gmin” zwiększenie o 3.050 zł ze względu na częstotliwość posiedzeń Rady 

Gminy w miesiącu grudniu. 

e) W „Urzędzie gmin”:  

- zwiększenie o 19.000 zł  z przeznaczeniem na odprawę z tytułu zakończenie pełnienia 

funkcji Wójta Gminy przez pana Jana Pawlikowskiego, odprawa ta nie była planowana; 

- w „Wydatkach osobowych niezaliczonych do wynagrodzeń” zmniejszenie o 271 zł                              

i przesunięcie tej kwoty na opłatę usług telekomunikacyjnych; 

 - zwiększenie o 500 zł na delegacje służbowe; 

-  zmniejszenie o 300 zł w szkoleniach; 

- w „Promocji jednostek samorządu terytorialnego” przesunięcie kwoty 20 zł pomiędzy 

paragrafami;  

- w „Pozostałej działalności w administracji” przesunięcie kwoty 350 zł pomiędzy 

paragrafami na wynagrodzenia dla sołtysów z tytułu inkasa za wodę i ścieki; 

- w „Zakupie usług pozostałych” zwiększenie o 586 zł z przeznaczeniem na opłaty pocztowe  

i opłatę za życzenia świąteczne w mediach;  

- w „Obsłudze długu publicznego” zmniejszenie o 4.000 zł w spłacie odsetek od 

zaciągniętych kredytów i pożyczek. 

f) W „Oświacie i wychowaniu” nastąpiło szereg przesunięć wynikających z wniosków 

dyrektorów szkół, którzy dokonują ostatnich w tym roku zakupów. Ponadto w rozdziale 
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„Przedszkola” zwiększenie o 6.200 zł z tytułu otrzymania noty księgowej z Gminy Ładzice za 

pokrycie kosztów pobytu pięciorga dzieci w tamtejszym przedszkolu będących mieszkańcami 

naszej gminy. Podyktowane to jest tym, że od 01 września 2014 r. nastąpiła zmiana przepisów                 

w ustawie o systemie oświaty i gmina ma obowiązek refundować koszty dzieci z jej terenu 

uczęszczających do publicznych przedszkoli na terenie innej gminy. 

g) W „Dowożeniu uczniów do szkół” zmniejszenie o 5.000 zł. 

h) W „Stołówkach szkolnych i przedszkolnych” zwiększenie o 5.000 zł na zakup środków 

żywności. 

i)  W „Pozostałej działalności” zmniejszenie w łącznej kwocie 1.300 zł. 

j) W „Pomocy społecznej” zmniejszenie o 2.200 zł i przesunięcie tej kwoty na wypłatę 

świadczeń z tzw. rządowego programu wspierania osób pobierających świadczenia 

pielęgnacyjne. Ma to miejsce z uwagi na to, że nie otrzymaliśmy w grudniu dotacji na to 

zadanie.  

k) Przesunięcie pomiędzy paragrafami kwoty 4.560 zł, która dotyczy zwrotu pobranych 

świadczeń rodzinnych z tytułu ubiegania się o takie świadczenia zagranicą. 

l) W „Oświetleniu ulic, placów i dróg” zwiększenie o 8.000 zł na zakup energii oraz 

zwiększenie o 3.000 zł na budowę oświetlenia ulicznego. Zmniejszenie o 1.000 zł w czynszu 

z tytułu wynajmu garażu. 

ł) W „Kulturze fizycznej” zwiększenie o 2.000 zł z przeznaczeniem na budowę siłowni 

zewnętrznej w Bloku Dobryszyce. 

3) W tabeli nr 4 zwiększenie planu dochodów i wydatków w łącznej kwocie 15.036 zł. 

4) W tabeli nr 6 zostało wprowadzone nowe zadanie w poz. 11 – Remont pomieszczenia 

świetlicy wiejskiej w m. Huta Brudzka” z uwagi na podpisaną umowę, realizacja tego zadania 

nastąpi w 2015 roku. Natomiast realizacja zadania z poz.10 – Urządzenie pracowni 

garncarskiej przy świetlicy środowiskowej w Dobryszycach” została przesunięta na rok 2015 

z uwagi na podpisany aneks do umowy. 

5) W załączniku nr 3 dotyczącym dotacji celowych dla jednostek samorządowych, dotacja dla 

Miasta Radomsko z tytułu zwrotu kosztów pobytu dziecka będącego naszym mieszkańcem 

uczęszczającego do przedszkola niepublicznego została zmniejszona o kwotę 6.200 zł.  

6) Zmiany w budżecie Gminy na 2014 rok zostały naniesione na Wieloletnią Prognozę 

Finansową, która obejmuje lata 2014 – 2025. W WPF zostały zawarte kredyty i pożyczki 

założone do zaciągnięcia w 2015 roku m.in. z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska na budowę kanalizacji w Bloku Dobryszyce, okres spłaty pożyczki obejmuje                                   

10 lat.   
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 W związku z koniecznością zwrotu kosztów pobytu dziecka do publicznego 

przedszkola znajdującego się poza terenem Gminy Dobryszyce Pan Grzegorz Zasempa – 

Radny Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem, czy do naszych przedszkoli uczęszczają dzieci 

spoza terenu Gminy Dobryszyce, a jeśli tak, czy do naszego budżetu wpływa z tego tytułu 

kwota. 

    

 Pani Małgorzata Szewczyk - Skarbnik Gminy wyjaśniła, że do dyrektorów zostało 

skierowana ustana prośba o przedstawienie listy dzieci uczęszczających do oddziałów 

przedszkolnych wraz z adresami zamieszkania celem zweryfikowania z bazą danych USC.  

Na ten moment nie wystosowano żadnej noty o zwrot kosztów pobytu w przedszkolu dziecka 

niebędącego naszym mieszkańcem.  

Zwrot kosztów pobytu dzieci z terenu naszej gminy uczęszczających do publicznych 

przedszkoli wynika z nałożonego przez ustawę o systemie oświaty obowiązku.                                    

Od 01 września 2014 r. samorządy mają obowiązek refundowania kosztów dzieci będących 

jej mieszkańcami uczęszczających do publicznych przedszkoli położonych na terenie innej 

gminy. Do tej pory gmina musiała refundować tylko koszty pobytu dziecka będącego jej 

mieszkańcem uczęszczającego do niepublicznego przedszkola. 

 

 Pan Stanisław Pietrzyk – Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w 

Dobryszycach wyjaśnił, że rodzice dzieci, których koszt pobytu w przedszkolu w Stobiecku 

Szlacheckim musi pokryć gmina zostali poinformowani o tym, że nasze przedszkole 

dysponuje miejscami. Rodzice jednak wybrali przedszkole w Stobiecku z uwagi na bliższy 

dojazd do przedszkola. Jeżeli chodzi o dzieci uczęszczające do przedszkola w Radomsku,                          

to są to dzieci zameldowane w naszej gminie, ale mieszkające w Radomsku.                           

Przedszkole w Dobryszycach w tym, jak i w ubiegłym roku zapewniało miejsca wszystkim 

dzieciom będących mieszkańcami naszej gminy. Przy czym to rodzice mają prawo wybrać 

przedszkole, do którego będzie uczęszczać dziecko.                   

 

 Pan Grzegorz Zasempa – Radny Rady Gminy zgłosił wniosek dotyczący wystąpienia 

do dyrektorów o przedłożenie listy dzieci uczęszczających do naszych oddziałów 

przedszkolnych celem weryfikacji przez Urząd Gminy miejsc ich zamieszkania oraz 

ewentualnego obciążenia kosztami inną Gminę. 
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 W sprawie zmian w budżecie Gminy na 2014 rok Pani Halina Michałek – Rachwalik 

– Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bloku Dobryszyce zwróciła się w następującej sprawie.               

W ramach programu „Radosna szkoła” w 2014 roku szkoła otrzymała z Ministerstwa 

Edukacji Narodowej dotację w wysokości 68.000 zł na utworzenie placu zabaw, natomiast 

dodatkowa kwota około 63.000 zł została zabezpieczona z budżetu Gminy. W związku z tym, 

że poprzednia ekipa rządząca nie wywiązała się z zadania, plac zabaw nie został zrealizowany 

i dotacja musiała zostać zwrócona. Wobec tego Pani dyrektor zwróciła się do Pani wójt            

o ustalenie przyczyn niezrealizowania placu zabaw oraz zapytała, czy środki zabezpieczone  

w budżecie Gminy na utworzenie placu zabaw nadal pozostają do dyspozycji szkoły z 

przeznaczeniem na ewentualny przyszły plac zabaw. 

 

 Pani Małgorzata Szewczyk –Skarbnik Gminy poinformowała, że w projekcie budżetu 

Gminy na 2015 rok nie ma zapisów odnośnie zabezpieczenia środków na utworzenie placu 

zabaw w szkole w Bloku Dobryszyce z uwagi na to, że projektu budżetu na 2015 rok 

sporządzono na dzień 15 listopada 2014 r. W związku z tym nie było wskazań, aby to zadanie 

miało zostać zaplanowane w zadaniach inwestycyjnych.    

 

 Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                             

w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobryszyce na 2014 rok: 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu                                                                                                 

– 14 głosów za, 1 głos wstrzymujący 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

b) 

 Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                             

w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dobryszyce na lata 2014 – 

2019. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu                                                                                                 

– 12 głosów za, 2 głosy wstrzymujące, 1 głos przeciw 

Uchwała w załączeniu do protokołu.  
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c) 

 Przed podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Dobryszyce Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy poinformował,                                

że wszystkie Komisje Rady Gminy stanęły na stanowisku, aby pozostawić wynagrodzenie na 

dotychczasowym poziomie. Następnie odczytał treść uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Dobryszyce. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 15 głosów za,  

Uchwała w załączeniu do protokołu.  

 

d) 

 Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                             

w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na 2015 rok. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 15 głosów za 

Uchwała w załączeniu do protokołu.  

 

e) 

 Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                             

w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy na 2015 rok. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 15 głosów za 

Uchwała w załączeniu do protokołu.  

 

Pan Jerzy Kaczmarek – Wicedyrektor Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Łodzi, Radny 

Powiatu Radomszczańskiego pogratulował Radnym Rady Gminy uzyskania mandatu 

Radnego oraz złożył wszystkim obecnym życzenia noworoczne.                 

 

Pan Janusz Kwiecień - Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15 minut przerwy             

w obradach IV sesji Rady Gminy. 

 

 Po przerwie Pan Janusz Kwiecień - Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady  

IV sesji Rady Gminy.  
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Ad.4.   

 Pani Małgorzata Dzwonek – Wójt Gminy udzieliła następujących informacji                                  

o działaniach w okresie międzysesyjnym: 

1)Został wyłoniony wykonawca odbioru azbestu z terenu naszej Gminy. Wykonawcą jest 

spółka jawna EUROGAZ z Zagórska woj. kieleckie, umowa będzie podpisana w styczniu 

2015 r. 

2)Aneksowane zostały dwie umowy tj. jedna umowa dotycząca remontu świetlicy w Hucie 

Brudzkiej, a druga dotycząca utworzenia pracowni garncarskiej przy świetlicy środowiskowej 

w Dobryszycach. Termin realizacji tych zadań to koniec lutego br. Pani wójt zabiegała                        

o wskazanie innej lokalizacji pracowni garncarskiej np. w gimnazjum, która służyłaby 

młodzieży i mieszkańcom. Jednak na dzień dzisiejszy zapisy dotyczące realizacji tego zadania 

nie pozwalają na zmianę tej lokalizacji.   

3)Do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska został złożony wniosek w sprawie 

udzielenie dofinansowania na budowę kanalizacji na ul. Piotrkowskiej w Bloku Dobryszyce 

w proporcji 50% jako dotacja i 50 % jako pożyczka. 

4) Wpłynęła jedna oferta na założenie alarmu w świetlicy w Rożnach. Ponadto posiadamy 

wycenę odnośnie założenia kamer w świetlicy w Borowiecku i na boisku w Wiewiórowie. 

5) Oświetlenie (4 słupy) w Wiewiórowie zostało dokończone. Oprócz tego dwie lampy 

założono na nowym boisku z uwagi na jego lokalizację. 

6) W Bloku Dobryszyce założono jedną lampę na ul. Dobryszyckiej przy siłowni 

zewnętrznej. 

7)Termin spotkania z panem Szkupem w sprawie chodnika przy drodze krajowej na                     

ul. Piotrkowskiej w Bloku Dobryszyce wstępnie został ustalony na dzień 7 lub 8 stycznia. 

8) Do rozpatrzenia na posiedzeniach Komisji zostało skierowane pismo Powiatu 

Radomszczańskiego w sprawie przedstawienia propozycji dotyczących miejsca, zakresu 

remontów dróg i chodników przy drogach powiatowych oraz wysokości ewentualnego 

dofinansowania. 

9) Wstawiono znaki zakazu przejazdu samochodami ciężarowymi przez Borowiecko z uwagi 

na to, że tamtejsze drogi nie są przystosowane do przejazdu takich samochodów.  

10) W związku z uszkodzeniem nawierzchni drogi przy ul. Krótkiej zostało w dniu 

dzisiejszym przygotowano pismo wskazujące zakres naprawy właścicielowi firmy 

transportowej, która dokonała uszkodzenia. Ponadto firmie została wskazana inna droga, 

którą może wozić kamień.  
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10) W związku z uszkodzeniem chodnika przy przedszkolu w Dobryszycach przez transport, 

który przywiózł opał do Zespołu Szkół Rolniczych komisja zweryfikowała zakres naprawy                              

i wystosowała w tej sprawie pismo do właściciela firmy transportowej, który zobowiązał się 

do tej naprawy. 

11) Jeżeli chodzi o dalsze postępowanie w sprawie konkursu na dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Bloku Dobryszyce, to po zasięgnięciu dwóch opinii prawnych Pani Wójt 

podjęła decyzję, że ten konkurs nie będzie kontynuowany. W myśl art.36a ust.4 ustawy                        

o systemie oświaty wówczas, gdy do konkursu nie zgłosi się żaden kandydat lub w wyniku 

konkursu nie wyłoniono kandydata organ prowadzący powierza stanowisko dyrektora 

ustalonemu przez siebie kandydatowi po zasięgnięciu opinii Rady Pedagogicznej i Rady 

Szkoły, obligatoryjne jest zastosowanie tego przepisu. Natomiast prawo oświatowe nie 

przewiduje procedur, co należy zrobić w przypadku, gdy na posiedzenie nie stawiło się co 

najmniej 2/3 składu komisji konkursowej. Tak było w naszym przypadku, przy czym zgodnie 

z opinią prawną posiedzenie komisji konkursowej odbyło się, ale nie został wyłoniony 

kandydat na stanowisko dyrektora. Jeśli chodzi o wydane wcześniej zarządzenie w sprawie 

odwołania Pani Haliny Michałek - Rachwalik z funkcji dyrektora, to nadal ono obowiązuje                     

i Pani Rachwalik przestaje pełnić tę funkcję z dniem 31 grudnia 2014 r.  

Natomiast Pani Halina Michałek – Rachwalik w dniu 16.12.2014 r. złożyła pismo                         

w sprawie przedłużenia jej stosunku pracy jako nauczycielowi do końca roku szkolnego.                                      

W dniu 24 grudnia br. otrzymała pełnienie obowiązków dyrektora Szkoły Podstawowej                          

w Bloku Dobryszyce nie dłużej niż do dnia 31 sierpnia 2015 r., aby mogła zakończyć rok 

szkolny i odejść na emeryturę. Po za tym powierzenie pełnienia obowiązków innemu 

nauczycielowi z grona pedagogicznego, wiązałoby się z tym, że taka osoba musiałaby 

poświęcić znaczną ilość czasu na zapoznanie się z pewnym kwestiami. Jeżeli chodzi                                   

o ogłoszenie konkursu na kandydata na dyrektora Szkoły Podstawowej w Bloku Dobryszyce, 

to może on być ogłoszony w miesiącu styczniu bądź lutym, aby osoba wyłoniona w tym 

konkursie mogła przygotować się do objęcia tej funkcji.  

12) Wójt Gminy, Przewodniczący i Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobryszycach 

uczestniczyli w spotkaniu z Wójtem Gminy Kleszczów dotyczącym wsparcia finansowego 

naszej Gminy. Wójt Gminy Kleszczów poinformował, że Gmina Kleszczów dysponuje 

pewną pulą środków przeznaczoną na rozdysponowanie wśród sąsiednich gmin.                               

W tej sprawie zostanie przygotowane pismo do Gminy Kleszczów, przy czym wnioskować 

będziemy m.in. o środki na zakup rozsiewacza. 
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13)Do Starostwa zostało wystosowane pismo w sprawie naprawy uszkodzenia znaków zakazu 

postoju pod liniami wysokiego napięcia w stronę Wiewiórowa oraz naprawienia znaku 

informującego o zakręcie. 

14)Zgodnie z sugestiami Radnych odnośnie podjęcia działań dotyczących terenów 

inwestycyjnych na terenie Gminy Dobryszyce Wójt Gminy skierowała do spółki Interdick 

pismo, w którym wyraziła chęć spotkania celem omówienia ewentualnej współpracy.   

15)Jutro przejedzie serwis celem oceny naprawy rozsiewacza. 

 

 Pan Kazimierz Sadawa – Radny Rady Gminy zwrócił się do Wójt Gminy                                   

w następujących sprawach: 

1)Jak przedstawia się sprawa zakupu kamizelek odblaskowych. 

2)Co stało się ze słupkami zdemontowanymi z chodnika na skrzyżowaniu ulic: Cmentarnej, 

Leśnej i Szkolnej w Dobryszycach. Przy czym należy ponownie zabezpieczyć w jakiś sposób 

chodnik przy tym skrzyżowaniu m.in. z tego powodu, że tamtędy uczęszczają dzieci do 

szkoły. Ponadto znajdujące się tam pasy przejścia dla pieszych namalowane są za blisko 

skrzyżowania, co nie zapewnia bezpieczeństwa osobom przechodzącym przez pasy.          

3) Brak jest informacji o odbiorze śmieci w półrocze 2015 roku. 

  

 Pani Małgorzata Dzwonek – Wójt Gminy odpowiedziała, że zdemontowane słupki 

nie spełniały wymogów bezpieczeństwa i były nieestetyczne. W sprawie demontażu zwróciła 

się do Starostwa oraz o zapewnienie nowego zabezpieczenia. Przy czym słupki zostały 

złożone u nas i będą one wykorzystane lub zezłomowane.  

 Zakup kamizelek został zlecony pracownikowi Urzędu Gminy. Na dzień dzisiejszy na 

zakup kamizelek mamy przeznaczoną kwotę około 260 zł. Po przekazaniu kamizelek policja 

zorganizuje na terenie Gminy kampanię dotyczącą konieczności właściwego oznakowania 

osób pieszych i rowerzystów. Osoby nie posiadające oznakowania otrzymają pouczenie                    

i kamizelkę odblaskową. 

Harmonogram odbioru śmiec znajduje się na stornie BIP Urzędu Gminy, jeżeli jest taka 

potrzeba, to informacja o terminach odbioru śmieci zostanie przekazana do sołectw.  
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 Pani Urszula Półrola – Radna Rady Gminy zgłosiła wniosek dotyczący zakupu 

nowego rozsiewacza, jeżeli naprawa posiadanego rozsiewacza okaże się nie możliwa oraz 

zwróciła się do Wójt Gminy w następujących sprawach: 

1) Posypywanie dróg osiedlowych w Bloku Dobryszyce tj. na ul. Kwiatowej, ul. Sportowej, 

wylot na ul. Dobryszycką i ul. Kochanowskiego, ul. 40 lecia w stronę domów, ponieważ jest 

ślisko. 

2) Mieszkaniec zgłosił sprawę, czy jest  możliwość założenia lamp na ul. 40 lecia za Bioagro. 

3)Czy nie można zmobilizować osoby bezrobotne do pełnienia wolontariatu wśród osób 

starszych.  

4) Zapytanie do Pani Wójt, czy zgodne  z prawem jest to, że osoba, przeciwko której toczy się 

postępowanie sądowe może pełnić obowiązki dyrektora szkoły. Bowiem z posiadanej przez 

nią wiedzy, taka sytuacja jest niezgodna z prawem.  

 

 Pani Małgorzata Dzwonek - Wójt Gminy odpowiedziała, że jeżeli chodzi                                    

o posypywanie dróg, to należy zgłaszać do Urzędu te miejsca, które tego wymagają.                            

Co do wykonania oświetlenia Pani Wójt poprosiła, aby w takich sprawach składać wniosek na 

piśmie do Urzędu Gminy.  

Jeżeli chodzi o powierzenie Pani Halinie Michałek – Rachwalik pełnienia obowiązków 

dyrektora szkoły, to prawnicy wiedzieli, że przeciwko pani dyrektor toczy się postępowanie 

sądowe i wyrazili opinię, że nie ma przeciwskazań do powierzenia jej osobie pełnienia 

obowiązków dyrektora szkoły, ponieważ nie została ukarana.  

 

 W związku z dyskusją na temat powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Bloku Dobryszyce i ogłoszenia konkursu na to stanowisko                                           

Pan Maciej Rosiński – Radny Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem do Pani Wójt, czy                            

w szkole podstawowej w Bloku Dobryszyce będzie jedna pensja dyrektorska, czy Rada musi 

dołożyć dodatkowe środki.  

 

 Pani Małgorzata Dzwonek – Wójt Gminy wyjaśniła, że Rada Gminy nie musi 

dokładać dodatkowych środków, ponieważ pensja dyrektorska będzie jedna tj. do 31 sierpnia 

2015 r. będzie to pensja osoby pełniącej obowiązki dyrektora szkoły, a od 01 września 2015 r. 

pensja osoby wyłonionej na stanowisko dyrektora szkoły w drodze konkursu. 
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Pan Maciej Rosiński – Radny Rady Gminy zwrócił się do Pani Wójt w następującej 

sprawie. Czy Pani Wójt może określić termin przedstawienia sprawozdania dotyczącego 

realizacji inwestycji i czy w związku z tym przewidziany jest audyt. 

 

 Pani Małgorzata Dzwonek – Wójt Gminy poinformowała, że podjęła już działania                   

w kierunku przeprowadzenia audytu. Po określeniu obszaru audytu będą złożone oferty do 

firm o wycenę kosztów jego przeprowadzenia. 

   

W związku z powyższym Pan Maciej Rosiński – Radny Rady Gminy zwrócił się                    

o przegłosowanie wniosku dotyczącego zabezpieczenia w budżecie Gminy na 2015 rok 

środków na przeprowadzenie audytu. 

 

Adnotacja: Obrady IV sesji Rady Gminy opuścili Radni: Pani Urszula Półrola i Pan Grzegorz 

Zasempa. 

  

Wniosek dotyczący przeprowadzenia audytu i zabezpieczenia środków na ten cel                       

w budżecie Gminy na 2015 rok przeszedł – 11 głosów za, 2 głosy przeciw, 2 osoby 

nieobecne.  

  

 Pani Kamila Uniszewska – Radna Rady Gminy ponowiła wniosek w sprawie 

parkingu naprzeciwko Szkoły Podstawowej w Bloku Dobryszyce, ponieważ na część 

parkingu nawieziony jest kamień z torów, a z pozostałej części parkingu nie można korzystać 

podczas  opadów.  

 

 Pani Małgorzata Dzwonek – Wójt Gminy poinformowała, że parking naprzeciwko 

szkoły w Bloku Dobryszyce znajduje się na terenie należącym do Kolei i Gmina nie można 

podjąć żadnych interwencji. Natomiast podwykonawca, który wywozi kamień z torów 

poinformował, że kamień ten będzie jeszcze leżał tylko przez jakiś czas.  

  

Pan Wiesław Olejnik – Radny Rady Gminy zgłosił wniosek w sprawie 

przeanalizowania budżetu Gminy na 2015 rok i zabezpieczenie kwoty na wykonanie 

odpowiedniego ogrodzenia między stawem a placem zabaw przy ul. Szkolnej                          

w Dobryszycach, ponieważ obecne ogrodzenie nie zapewnia bezpieczeństwa dzieciom. 
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Pani Małgorzata Dzwonek – Wójt Gminy poinformowała, że przy odbiorze placu 

zabaw osoby uznały, że wykonane ogrodzenie jest bezpieczne, przy czym dokumentacja ta 

będzie przedmiotem sprawdzenia przez Wójt Gminy. Ponadto na tym terenie konieczne jest 

wykonanie odwodnienia oraz położenie pod urządzenia zabawowe tzw.puzli zapewniających 

lepsze bezpieczeństwo dzieciom. 

 

Pani Dorota Ślęzak – Radna Rady Gminy zwróciła się do Pani Wójt w sprawie 

wykonanego oświetlenia w Wiewiórowie, ponieważ słupy oświetleniowe stoją blisko drogi. 

Wcześniej bowiem była mowa, że droga ta będzie poszerzona po obydwu stronach, przy 

czym dokonane są już podziały tych działek. W związku z powyższym zwróciła się                               

o sprawdzenie projektu i czy jest możliwość poszerzenia w przyszłości tej drogi. 

 

Pani Małgorzata Dzwonek – Wójt Gminy wyjaśniła, że na wykonanie oświetlenia nie 

miała wpływu, ponieważ był już projekt. Z uzyskanych informacji wynikało, że w pierwszej 

wersji słupy miały być usytuowane dalej, ale mieszkańcy nie zgodzili się na to, ponieważ są 

tam pola uprawne. Podział działek na rzecz poszerzenia drogi został wykonany siedem lat 

temu, został on zatwierdzony, ale nie doszło do spisania aktów notarialnych. Właściciele tych 

części działek chcą rekompensaty za ich przekazanie gminie, ponieważ płacą za nie podatek, 

natomiast agencja rolna patrząc na te podziały odrzuciła te części nieruchomości, ponieważ 

nic tam nie jest uprawiane. Pani Wójt poinformowała, że zajmie się tematem tej drogi. 

 

Pan Henryk Skóra – mieszkaniec Dobryszyce zgłosił propozycję zmiany nazwy 

świetlicy środowiskowej na gminny ośrodek kultury i powołania jego kierownika. 

 Ponadto do poprawienia jest chodnik przy ul.Południowej na odcinku od 

ul.Brzeźnickiej do sklepu oraz wykonanie utwardzenie kostką wjazdu do ośrodka zdrowia                    

w Dobryszycach. 

 

Pani Małgorzata Dzwonek – Wójt Gminy poinformowała, że na razie nie możemy 

zmienić nazwy jeśli chodzi o świetlicę środowiskową, ponieważ jej remont został wykonany 

ze środków zewnętrznych i zapisy umowy na to nie pozwalają. Jednakże będą podjęta 

działania dotyczące działalność kulturalnej na terenie naszej Gminy m.in. konieczne jest 

opracowanie regulaminów świetlic. 
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Pan Maciej Rosiński – Radny Rady Gminy zabrał głos w następujących sprawach: 

1)W związku z budową kanalizacją na ul. Piotrkowskiej w Bloku Dobryszyce należy zwrócić 

uwagę na kwestię regulowanie opłat za ścieki, które mogą różnić się na terenie jednego 

sołectwa, ponieważ ścieki z tamtego obszaru będą odprowadzane do Radomska. 

2) Zastanowienie się na posiedzeniach Komisji, jakie należy podjąć działania celem 

zmniejszenia strat w wodzie. 

3) Przeanalizowanie zawartych umów dotyczących transportu. 

 

Pan Maciej Rosiński – Radny Rady Gminy zgłosił wniosek do Komisji Rewizyjnej                          

o zweryfikowanie w najbliższym czasie, czy zasadnym było podniesienie stawki za wywóz 

odpadów komunalnych, poprzez sprawdzenie wpływów z opłat za odbiór odpadów                                 

i poniesionych kosztów na ich wywóz w stosunku do zawartych umów na odbiór odpadów. 

 

Ad.5. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad IV Sesję Rady Gminy w dniu 30 grudnia            

2014 roku zamknął Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Protokołował:                                                                              Przewodniczyli: 

                                                                                

Podinspektor                                                                      Przewodniczący Rady Gminy                                                                                                           

ds. obsługi Rady Gminy i oświaty                                              Janusz Kwiecień 

Katarzyna Marszał                                                         

 


